
ПРОТОКОЛ №1 

За проведеното заседание на обществения съвет към Детска градина по изкуствата 

Днес, на 07.11.2024 г. в 17.30 ч. в изпълнение на чл.267 от ЗПУО се състоя първо за 

учебната 2024/2025 г.  събрание на Общественият съвет към ДГИ – Хасково.  

Присъстваха 3 члена на ОС и 4 кандидат члена  за ОС към Детска градина по изкуствата. 

4 члена на ОС отсъстваха по уважителни причини. По поканата на председателя на ОС – 

М. Тасим на заседанието присъстваха директора на ДГИ – Т. Илиева и членовете на  

Училищното настоятелство „Пъстра дъга“ към ДГИ – Т. Чалъкова, Е. Паскалева, В. 

Петрова, Е. Узунова и К. Кирева. Беше отбелязано, че нямаше възможност заседанието 

да се проведе по-рано заради служебни ангажименти и отсъствия извън страната на 

повечето членовете на ОС.  

Заседанието  се проведе при следния дневен ред: 

 

1. Приемане на нови и освобождаване на стари членове. 

2. Отчет на бюджет 2024 г. трето тримесечие. 

3. Съгласуване на актуализацията на документите на институцията за учебна 

2024-2025 г. 

4. Запознаване с насоките за работа с родителската общност за учебната 

2024/2025 г. 

 

Заинтересованите лица се  бяха  запознали с материалите за настоящото заседание в 

сайта на ДГ. 

 

Събранието откри г-жа М. Тасим – председател на ОС към ДГИ, която запозна 

присъстващите с дневният ред, като отбеляза, че протоколът ще се води от нея,  

поради отсъствието по уважителна  причина протоколиста на ОС, а следващите 

събрания ще се водят от новоизбрания секретар.  

Разисквания: 

По първа точка от дневния ред – г-жа М. Тасим съобщи, че и другите членове на ОС, 

които отсъстват поради различни ангажименти изявиха желанието си да прекратят 

членството си в настоящият ОС във връзката с това, че нямат възможност да 

изпълняват задълженията си към съвета, защото децата им вече не посещават ДГИ и е 

по-редно настоящите родители да участват в живота на градината чрез общественият 

съвет. След това председателят представи новите кандидати за ОС, запозна ги с  

правата, задълженията и функциите на Обществения съвет, както и периодичността на 

събранията съгласно Правилника на ОС. След това събранието пристъпи към 

обсъждането и гласуването на представителите на новия ОС, които бяха издигнати на 

груповите родителски срещи. Постъпи предложение да се гласуват новите 

кандидатури за ОС, а желаещите да прекъснат дейността си,  да бъдат освободени. 

Гласували - „за“- 3, „въздържал се“ - няма, “против“ - няма. 

По втора точка от дневния ред – г-жа Илиева представи на присъстващите финансов   

отчет на делегирания бюджет на ДГ по изкуствата за третото тримесечие на 2024 г.- м. 



юли - м. септември. След запознаването с отчета разисквания и въпроси  нямаше. 

Членовете на Обществения съвет одобриха и приеха отчета. 

Гласували - „за“- 7, „въздържал се“ - няма, “против“ - няма. 

По трета точка от дневния ред – членовете на ОС уведомиха, че са запознали с 

училищната документация на родителската среща и сайта на ДГИ, която е приета и 

съгласувана с решение на педагогически съвет, проведен на 11.09.2024 г. и съгласувана 

с председателя на ОС. Директора на ДГИ уведоми присъстващите, че в момента се 

разработва новата петгодишна Стратегия за развитието на детската градина, която ще 

бъде приета през януари 2025 г. 

Гласували - „за“- 7, „въздържал се“ - няма, “против“ - няма. 

 

По четвърта точка от дневния ред – беше предоставена думата на членовете на 

Училищното настоятелство, които са запознали членовете на ОС с развитието на 

въпроса по очакваните ремонтни и реставрационни дейности в ДГИ, а също така и с 

други мероприятия в ДГИ, които те ще организират в съдействието с педагозите – 

коледната изложба-базар, посрещането на Дядо Коледа и организиране на снимките и 

др. След това г-жа В. Петрова разясни работата на колектива на ДГИ по 

организирането  и провеждането    на  конкурса за детската рисунка и изложбата през 

м. март 2025 г.  Членовете на ОС и УН предложиха да се включат и те  финансово и с 

труд  в мероприятията. Предложението бе обсъдено и прието: 

Гласували -  „за“ – 7, „въздържал се“ - няма, „против“ – няма. 

След като всички точки по дневния ред бяха разгледани и гласувани, г-жа м. Тасим 

отбеляза, че новия състав на Обществения съвет ги чака отговорна работа с правото да 

участва в дейността на детската градина чрез контрол на бюджета, годишният план, 

стратегията, атестирането (при необходимост) и др. 

РЕШЕНИЯ: 

 

I. Освободи членовете на настоящия ОС. 

II.  Гласува новият състав на ОС към ДГИ-Хасково:  

1.Меглена Тасим – председател 

2.Мая Демирева – член/родител  

3.Богдан Кирилов – член/представител на обществеността 

4.Дора Петрова – член/представител на обществеността  

5.Невена Гавраилова – член/родител 

6.Катя Пинчева – член/родител 

7.Михаела Благоева – член/родител 

8.Зоя Одажиева – член/родител 

9.Радослав Ванчев – член/представител на Община Хасково 

За основни членове на Обществения съвет към ДГИ. За резервни членове на ОС: 

              1.Стефка Алексиева 

               2.Деяна Николова 

               3.Йорданка Иванова – представител на общ. Хасково 



III. Прие финансовия отчет на делегирания бюджет на ДГИ за третото тримесечие 

на 2024 г. 

IV. Одобри набелязаните мероприятия и учебната работа  в ДГИ като цяло през 

учебната 2024/2025 г. 

 

След изчерпване на дневния ред заседанието на Обществения съвет бе закрито. 

 

Меглена Тасим: 

Председател  

на Обществения съвет       към ДГИ 
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